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Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de 

Partij voor de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over de 

konikpaarden in het Oostvaardersveld en de overlast van begroeiing van grote klis aldaar:  

1. De Partij voor de Dieren heeft veel bezorgde berichten ontvangen over de begroeiing 

van de Grote Klis in het Oostvaardersveld waardoor grote delen van de vacht van 

konikpaarden die hier leven vol zitten met de “klitten” die deze plant vormt om zijn 

zaden te verspreiden; zodanig dat de paarden er last van zouden kunnen hebben 

door bijvoorbeeld ontstekingen die bij de ogen ontstaan. Is het college op de hoogte 

van deze situatie?  

2. Is er een dierenarts of andere deskundige bij deze paarden geweest om de situatie te 

beoordelen? Zo ja, wat was het oordeel van deze deskundige?  

3. Hebben de paarden in het Oostvaardersveld voldoende mogelijkheid om in klis-vrije 

gebieden te lopen en de klitten weer kwijt te raken?  

4. Gezien de afmetingen van het gebied Oostvaardersveld (kleiner dan 5000 hectare) 

gelden de paarden wettelijk gezien niet als wilde dieren en is er officieel een 

zorgplicht voor de hier aanwezige paarden. Is het college bereid om, indien een 

dierenarts of andere expert oordeelt dat de paarden last ondervinden van de 

klisplanten, maatregelen te nemen?  

 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording,  

Leonie Vestering, Partij voor de Dieren Flevoland 


